






Utfärdare Biathlon Events i Sverige AB	Datum 2019-01-30	Lokal och plats Skypemöte	Mötesnr 16_2018/19
Mötesdeltagare Gunnar Olofsson, Britt Bohlin, Franz Bergstrand, Sven v Holst, Eva Hörwing Sofia Domeij			Övriga deltagare: Ingemar Arwidson Patrik Jemteborn
Kallelse/protokoll delges även			Beräknad mötestid Kl. 20.00-21.30
Deltagare enligt kallelse/Förhinder anmält för Knut Rost			Protokollförelse Ingemar Arwidson

## FÖREDRAGNINGSLISTA - PROTOKOLL STYRELSE MÖTE

Löpnr	Föredragningspunkter, Beslut – åtgärd	Färdigdatum	Föredragande/Ansvarig
1	<b>INLEDNING</b>		
	<b>A Mötets öppnande</b> Ordförande förklarade mötet öppnat.		GO
	<b>B Val av justerare för mötet</b> <b>Beslut:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Eva Hörwing</li> </ul>		EH
	<b>C Godkännande av dagordningen</b> <b>Beslut:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Dagordningen godkändes av de närvarande i styrelsen</li> </ul>		
	<b>D Justering av föregående mötesprotokoll</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Mötesprotokoll nr 15 lades till handlingarna för justering senare möte</li> </ul>		IA
2	<b>Organisation</b>		
	<b>Organisationsfrågor</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Kort rapport runt VM organisationens bemanning</li> <li>Patrik tar upp utmaningarna att bemanna upp för den kommande världscupen i december -19. Många i arrangörsstaben signalerar att sluta efter VM</li> <li>Bergs gymnasieskola driver ett skolprojekt och manar andra att haka på</li> </ul>		PJ
3	<b>Ekonomi</b>		
	<b>Bokslut och budget</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>En uppdaterad prognos för VM året föredrogs mötet</li> <li>Avstämning av biljett och VIP försäljningen föredrogs, samma tendens som tidigare biljettförsäljning följer budget, medan VIP försäljningen släpar markant</li> </ul>		IA

4	<b>WCR 2019</b>		
	<b>Rapport</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Gunnar redogör för arbete i WCR:s med tillhörande VM-effektprojekt.</li> <li>Rapport från WCR workshopen på Idrottsgalan delgavs mötet</li> </ul>		GO GO/IA
5	<b>Verksamhetsplan</b>		
	<ul style="list-style-type: none"> <li>Två månaders rapporten till IBU delgavs mötet med Patriks muntliga kommentarer</li> <li>Info från IBU seminarier i Ruhpolding delgavs mötet</li> </ul>		PJ IA/SD/PJ
6	<b>Övriga frågor</b>		
	<ul style="list-style-type: none"> <li>Styrelsen informerades om att Kronprinsessan besöker VM avslutningsdagen den 17:e mars</li> <li>Några ambassadörer bla den tyske kommer att besöka VM. Landshövdingen har taktpinnen på detta</li> <li>Av de olika "social activities" är det galamiddagen den 11:e och näringslivsmiddagen den 14:e som bundna till namn övriga är för styrelsen fritt att delta utan föransmälän</li> <li>Ackreditering för styrelsen är förberedd</li> <li>Franz, Sven, Eva, och Knut utrustas med VM jackan, övriga använder utdelade förbundskläder</li> </ul>		GO PJ IA IA
8	<b>AVSLUTNING</b>		
	<b>A Nästa möte</b> Nästa möte, prel tidpunkt för nästa lämnades öppen men avses vara i slutet av mars 2019 <b>B Mötets avslutande</b> Ordförande förklarade mötet avslutat.		IA GO
 Ingemar Arwidson Sekreterare			
 Gunnar Olofsson Ordförande			
 Eva Hörwing Justerare			